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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2009-01-22 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

O R D F Ö R A N D E :  K A R I N  E L A M  
V I C E  O R D F Ö R A N D E ,  S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M   

K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  
L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F 6 :  L I V  L U N D B E R G  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  H A R A L D  F R E I J  
O R D F Ö R A N D E  S N F :  J O N A T A N  O L O F S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F O C :  J O N N Y  K A R L S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F A R M :  H U G O  N O R E L L  

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
F6 ska ha Dup på fredag med hamburgare. De ska ordna bastu som ev blir söndag lv2. De har 

också börjat planera inför sektionensdag. 

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP har börjat planera sin aspning och idag har de pubrunda. De är trötta på att det ständigt står 

odiskad disk i köket. Nu ska de börja med att ta bord de saker som står odiskade. Innan de 

börjar med detta ska de informera i klasserna. 

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK har börjat planera för det första nollkkalaset.  

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har cocktailparty idag. På deras möte pratade de om vanliga SNF-frågor och de har varit 

ute i klasserna och informerat om Guldäpplet. 

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc vill ha en flipper-Dup tillsammans med DP. De har också planer på att ändar i flipperparken 

med att köpa nytt och sälja. 
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§ 7 RAPPORT FRÅN FARM 
Det nya Farm hade sitt första möte denna veckan och det är tre nya i föreningen. Det de jobbar 

mest med nu är att kontakta företag. 

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Niklas har mailat ut inbjudningar till sektionens dag. Karin har också jobbat med sektionensdag. 

Mikaela har haft problem med att uppdatera hemsidan men det har nu löst sig så hon ska nu 

ordna så att all information på hemsidan är korrekt. 

Erik har fått in redovisning från Foc på vad Focumamma har dragit in och kostat. 

§ 9 SEKTIONENS DAG  
Det är nu ordnat så att Canyon är bokad till sektionens dag. 

Niklas har skickat ut inbjudningar och samlar in svar från föreläsare. Johan Hillergren sköter 

kontakten med alumnerna.  

Vi pratade om placering av bord och om underhållning, t ex kör och F-spex. 

Liv ska undersöka om vi kan låna spexets scen för att ha till scen vid utdelning av Guldäpplet. 

§ 10 TEAMBUILDING  
Förra terminen bestämdes att vi skulle gå en utbildning om härskarteknik, vilket aldrig blev av. 

Vi ska nu försöka att det blir av och vi kom överens om att 2 februari kl 17.30 skulle vara en 

passande tid. Karin ska höra med Johanna Almer om hon kan den dagen och tiden. 

§ 11 FOCUSGRUPPEN  
Under denna punkt var Mattis Sunesson från Focusgruppen närvarande. 

Focusgruppen består av ett antal personer som anmält intresse till att vara med och komma 

med förslag om hur Focus kan förbättras. Gruppen hade sitt första möte denna veckan.  

Niklas berättade om vad de hade pratat om på mötet. Ett förslag var på att bygga en bardisk 

mellan de två pelarna som finns i mittendelen. De pratade också om nya möbler och att ställa 

sektionens sällskapsspel i glasskåpet som står på Focus. 

Mattis presenterade ett annat förslag som var att skaffa en diskmaskin för att förenkla 

städningen. Han hade kollat upp priser och en vanlig diskmaskin kostar 5000 kr och en 

storköksdiskmaskin kostar minst 20000 kr, men begagnad finns för 10000kr. Vi kom överens 

om att det inte var någon idé att köpa en vanlig diskmaskin eftersom det tar för lång tid att 

köra en sådan. Mattis ska kolla upp vad underhåll, diskmedel, ect kostar till en 

storköksdiskmaskin. På IT har de en diskmaskin och Roine ska kolla upp hur de sköter det 

praktiska runt den. Karin ska undersöka om vi får ha en diskmaskin och om installation. 

Ett annat förslag var att fixa så att sektionens projektor jämt skulle sitta uppe i Focus. Det finns 

burar som man kan sätta den i och Focusgruppen ska kolla upp vad en sådan kostar. 
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Vi pratade också om det ljuddämpande draperiet som vi pratade om tidigare i höstas. Jonny ska 

prata med Åke om upphängning. Han ska dessutom fråga om det är tillåtet att sätta upp 

lampor bakom flippren för att få bättre spelarbelysning. 

§ 12 EXAMEN 
Examenspåskrifterna håller på att digitaliseras så att de i framtiden kommer att skötas via nätet 

och vi kommer då inte skriva under på papper. 

§ 13 KASSASKÅP 
Det behöver köpas in ett nytt kassaskåp till att förvara sektionens bokföringar. Detta måste ske 

snart eftersom det inte går in fler pärmar in de nuvarande skåpen. 

§ 14 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är torsdagen den 29 januari. 

§ 15 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Karin Elam Mikaela Holm 
Ordförande Vice ordförande, 

Sekreterare 
 


